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 19:30בקפה לנדוור בשעה  01/07/2024 מתאריך 60 רישיבת הנהלה מספ

 ישראל, גבריאלה, סיגל, גנאדי ויוסי.רון, : נוכחים

 אמיל, דני וברוניה. :חסרים

 תומר, עופרה ופיני. :ועדת ביקורת נוכחים

 אבי זוהר. :חסריםועדת ביקורת 

 : חן נגאוקר.אורח שהצטרף לישיבה

 בין הישיבות שצריכים לקבל עליהם החלטות וועד מובאות כאן ההחלטות  נם ענייניםבמידה ויש 
  או באישור טלפוני. סאפ דרך התכתבות בוואט שאושרו/לא אושרו

 בפרוטוקול וועד הקרוב לאחר ההחלטה. ההחלטות ותוצאות ההצבעה מובאת להלן לצורך רישומן

 .והן מהוות החלטות ועד מנהל לכל דבר ועניין

                    ,כל נושאי הכספים שאנו דנים עליהם בישיבות מובאות לידיעת חברי הוועד וחברי וועדת ביקורת

 אך לא מצוינות בפרוטוקול.

 על סדר היום :

 אישורים בוואט סאפ: .1

 שוטף: .2

 והחלטות שוטפות בעניין העמותה. רון ראובן עדכון יו"ר 2.1

 סגן היו"ר ישראל יעקובוביץ.עדכון  2.2

 סיגל אמיתי.עדכון הגזברית  2.3

 דיון פתוח לכל נושא שיועלה ע"י חברי הוועד. 2.4

 חן נגאוקר, ביקש להצטרף לישיבה ולדבר מעט את אשר על ליבו. 2.5

  

 

 החלטות וניהול ישיבה 

 אישורים והחלטות וואט סאפ: .1

 .טאלו"הועבר לוועד בקשה להחזר כסף שגבינו בגין ביטוח משחקני  06/04/2024 1.1

 שבת שלום לכולם. .א

 )כפר האירוסים( מי מההורים שמנהל את הגביה מהורי הילדים. טמאלו"אתמול פנו אלי 

 אנו גבינו בעונת הקורונה דמי ביטוח מההורים וביצענו ביטוח לספורטאים.

 העמותה. בביטוח אילון כמו לכלל שחקני

 פעילות לאורך כל השנה. ההתקיימפנתה אלי נציגה שאחד ההורים דורש את כספו חזרה כי לא 

 שח. 250העלות 

פניתי לביטוח ודרך עוצמה, לא ניתן להחזיר את הכסף בגלל הסעיפים בפוליסה מרגע ששולם על 

  ספורטאי לא ניתן לבטל לאחר שבוע שום ביטוח ולקבל החזר בגלל עלותו המוזלה

 מה אנו עושים בנדון.

 אנא תשובתכם.

 החלטה לא להחזיר כסף לאחד ואז לכולם ההחלטה גורפת לא להחזיר כסף. .ב

 .2025רון עדכן את חברי הוועד וועדת ביקורת על קבלת אישור ניהול תקין לשנת  21/05/2024 1.2

 ישראל מעדכן לגבי מכתב מההתאחדות לאסיפה כללית ובחירות לוועד מנהל, 13/06/2024 1.3

 מבקש נציג לאסיפה כללית. .א

 גיש את מועמדותו.ימי שמעוניין להגיש מועמדות לוועד מנהל בהתאחדות מתבקש לעדכן את ישראל ש .ב



 

 

 להגיש מועמדות לוועד מנהל ה.כ.ייוסי ביקש  .ג

 ישראל יגיש את יוסי כמועמד להכי וביחד עם זאת יוסי יהיה נציג העמותה באסיפה הכללית. .ד

 והלוואי שיבחר לוועד מנהל ה.כ.י ולקדם את ענף הבאולינג.נאחל ליוסי בהצלחה  .ה

החברים נתבקשו לאשר את הטבלאות הסופיות באישי ובקבוצתי על מנת שנוכל להזמין את כל מה  1.4

 שצריך למסיבה ולחלוקת גביעים.

יוסי העיר הערה לגבי גל המר: השחקן היה מפונה מגוש קטיף ולא יכל להשלים את מכסת המשחקים  .א

 לפרס אישי, לזכאות

 חברי הוועד נתבקשו להשיב לטענתו של יוסי. .ב

 החלטה ברוב קולות: גל יהיה זכאי לפרס אישי למרות שלא עמד במכסת המשחקים. .ג

בכל שאר הטבלאות אין שינוי ואושרו כל הפרסים כפי שמופיע באתר העמותה, ברכות לזוכים  .ד

 ולזוכות.

 

 שוטף: .2

 עדכון רון: 2.1

 גביה מהשחקנים.אבקש הצעות למסיבה ועלויות   .א

 הועלו מספר מקומות אפשריים: .1

 היכן שעשינו בפעם הקודמת בשופן. 1.1

 או בנחלה בעתיקה. 1.2

 רון יבדוק עלויות בשני המקומות ויעדכן בוואט סאפ על מנת שנוכל להתקדם ולסגור מסיבה.. 2

 המשפחות נומה פאנל טל וניק. לאירוע יוזמנו. 3

 אלפסי.הזמנת רוביק שלומי ומאיר וכמובן . 4

 

 הערכות לעונה הבאה: .ב

 .גנאדי הכין תוכנית משחקים לאישור הוועד. 1

 אושר פה אחד. . יש לאשר את התוכנית.2

 לדאוג מבעוד מועד לתקנונים לתחרויות בתוכנית מבעוד מועד.רון מנחה להכין ו. 3

 טורניר טל. 3.1

 טורניר פאנל נומה. 3.2

 טורניר דורון אסולין. 3.3

 יכינו את עלויות הגביה לכל שחקן פרטני.רון וסיגל . 4

 . תישקל בעונה הבאה לבטל את גביע הליגה ולהוציא לחופשי את הקבוצות בחופש. ואו שיצטרפו 5

 על בסיס מקום פנוי בליגה.    

 ₪. 30כל להוסיף עוד סיבוב במקום טורניר יוזיל את העלויות לשחקנים ובכך נודבר זה     

 

 הבאה:רישום שחקנים לעונה  .ג

רון יפרסם בקבוצות הוואט סאפ לליגות מי מעוניין להצטרף לעונה  פרסום בקבוצות הוואט סאפ. .1

 הבאה.

 שחקנים חדשים :  .2

 שחקנים חדשים )בליינים( 3שחקן מעמותה של מוטי רפי .. מורה לנהיגה, 

 054-4650056-קיבלנו משלום שקורי שחקן שמעוניין להצטרף לעמותה  –שלומי  –שחקן נוסף 

  קביעת תאריכים לסיום מועדי הרישום. .3

  תינתן הרשמה פתוחה לשחקני העמותה 10/7/24נקבע שעד לתאריך 

 ולאחר מכן נצרף שחקנים חדשים שמעוניינים בהתאם ליכולת וקיבולת העמותה.

 

 

 



 

 

 עלויות וגביה לעונה הבאה: .ד

 ה.למשחק לכל שחקן לאורך כל העונ₪  2העמותה תממן סבסוד של  עלות למשחקים. .1

 למשחק₪  25במקום ₪  23שחקן ישלם 

 אושר פה אחד

 גבית הכספים. .2

 רון וסיגל ידאגו לאחר רישום השחקנים להוציא דוח עלויות לכל שחקן.

 הגביה תיעשה עוד בטרם נזרקה הזריקה הראשונה כבשנים עברו. .3

 

 

 עדכון סגן יו"ר העמותה ישראל יעקובוביץ. 2.6

נשים, סניורים, מועדונים ביקשנו מהשחקנים לראות אם לתחרויות במסגרת ה.כ.י גביעי המדינה  .1

 מסתדר להם להיות חלק מנבחרות העמותה לתחרויות.

 קבוצות לתחריות גביעי המדינה: 3משנענו השחקנים בכל קטגוריה העמותה רשמה  .2

 ישראל, רון, פיני, דני ופאביין. –גביע המדינה לסניורים  2.1

 סמדי, חני וסיגל. –גביע המדינה לנשים  2.2

 חן, צחי, גל, אופיר, פאביין ויוסי. –גביע המדינה למועדונים  2.3

בישיבה  ויתקיימישראל ביקש לדעת מי מעוניין להגיש את מועמדותו לוועד מנהל בהתאחדות הבחירות  .3

 הקרובה. יוסי השיב בחיוב וישראל עדכן את מזכירות הכי בעניין.

 וועד מנהל נאחל ליוסי בהצלחה.יוסי נבחר להיות בבאסיפה הכללית ובבחירות לוועד מנהל  .4

 ₪. 4500עדכן לגבי תשלום מקדמה להתאחדות של  .5

עמדת ישראל ורון לא לשלם את המקדמות )לא יודעים אם בכלל נרשם להכי או כמה קבוצות יהיו  5.1

 לעמותה בהכי(

 החלטת הוועד לא לשלם את הכספים להכי עד שלא נדע פרטים סופיים. 5.2

 מהכי לגבי מה יהיה על העמותה אם לא נשלם.ישראל ביקש מיוסי לקבל תשובות  5.3

 

 

 

 עדכון הגזברית סיגל אמיתי. 2.7

 כולם שילמו ואין חובות לשחקנים. 2023/24גביה מעונת  .א

 ההתחשבנות מול הבאולינג: .ב
 לבאולינג. ש"ח 12,067גבינו לשחקני העוטף כסף על משחקים נוצר חוב של  בגלל שלא 2.7.1

 לבאולינג.החוב שולם ואנו כרגע ללא חובות כספיים  2.7.2
הכספים לגבי שאר ההתחייבויות: ה.כ.י אתר רואה חשבון ועוד... שולמו במלואם ואנו לא חייבים  2.7.3

 כלום לאף אחד.

 גיוס כספים מתרומות ומהרשות עזר לנו לסיים עונה זו ללא תקלות כספיות ואנו עומדים בייעדים. 2.7.4
 

 .דיון פתוח לכל נושא שיועלה ע"י חברי הוועד 2.8

 ₪. 30את נושא ההנדיקפ בטורניר  יוסי ביקש להעלות 2.8.1

 אם זה טורניר של העמותה והיא מממנת את המשחקים אז זה בסדר .א

 עם הנדיקפ.₪  30אם אני משלם מכספי משחקים לא מעוניין שיהיה טורניר  .ב

 תחרות הוגנת.עם הנדיקפ נובע מכך שנוכל לתת לכל השחקנים ₪  30רון השיב הטורניר  2.8.2

 לאות שנמצאות באתר כך שגם המקומות הנמוכים זוכים בפרסים.כמו כן הפרסים מחולקים לפי טב

 סיגל אמרה איך היא תוכל להתמודד עם השחקנים עם ממוצע גבוה ללא הנדיקפ. 2.8.3

ללא הנדיקפ במקביל לטורניר עם ₪  30כל אחד ולפי שיקול דעתו יעשה כרצונו נוכל לפתוח טורניר  2.8.4

 ההנדיקפ.

 לראות במה מעוניינים הרוב.יוסי יוציא סקר בוואט סאפ לשחקני הליגה  2.8.5

 עדכן לגבי מצבו של גל המר בעונה הבאה:יוסי  2.8.6



 

 

 יעקב ןגל לא יוכל להצטרף לליגות העמותה בעונה הבאה, עובר לגור ליד זיכרו .א

 גל מעוניין לשלם את דמי החבר ולייצג את העמותה בליגת על למועדונים בהכי. .ב

 אפשרות כזו בתקנונים וזה מובא לפתחו של הוועד. לעמותה אין .ג

את העמותה בשנה הבאה ובתנאי  גבהצבעה לעניינו של גל הוועד החליט שיוכל לייצ .ד

 שישלם את דמי החבר לעמותה.

 יוסי וישראל יעדכנו את גל בעניין. .ה

 

 חן נגאוקר, ביקש להצטרף לישיבה ולדבר מעט את אשר על ליבו. 2.9

 

 שהגיע למספר תובנות במהלך גביע המדינה למועדונים,חן הגיע לישיבה לאחר 

 חן הציג את טענותיו לגבי איך שאנו נראים מול ככל הקבוצות והמועדונים בהכי.

 אימונים סדירים לשחקנים. .1

 משמעת קבוצתית ואישית בסגירת פינים בודדים. .2

 לשחק באולינג מול כל המועדונים שהשתתפו בגביע המדינה. "לא יודעים"שחקני העמותה  .3

 שחקנים צריכים לקבל את החלטת הקפטן ולא לעשות פרצופים על חילופים ואי שיתוף במשחק. .4

 אין אופק לענף בו אנו משחקים ואוהבים ללא אימונים סדירים ובמיוחד לנבחרות. .5

 אימונים על סגירת פינים בודדים בזריקה ישרה. .6

 

 השיב לחן במספר דברים לאחר דבריו:רון 

אין לנו מסלולים לאימונים בבאולינג אלה אם אנו נגיע בשעות לאחר ליגות למקומות עבודה בשעה  .1

 להתאמן. 22:00

כל אחד בנבחרות קיבל כדור נוסף מהעמותה וכל אחד לא עשה אותו שונה מהכדורים הרגילים שהוא  .2

 משחק בו.

אימון ₪  30כל משחק באולינג באשר הוא )טורניר קדם, ולפי דעתי העמותה תשקיע במי שמעוניין להת .3

 בימי שישי וכד'( הינו אימון לסטריקים וגם לסגירות.

 

 

 

 רשם: רון ראובן     


